
 

                     
Številka: 035/2024–1108 

                 Datum: 30. 9. 2024 
 

  Zapisnik seje Akademskega zbora Fakultete za varnostne vede Univerze v Mariboru 
 

Seja Akademskega zbora Fakultete za varnostne vede Univerze v Mariboru je bila 30. septembra 
2024 ob 13.30. Na zboru je bilo prisotnih 19 od skupaj 27 visokošolskih učiteljev in znanstvenih 
sodelavcev, 1 od skupaj 7 študentov, članov AZ, in 5 od skupaj 7 strokovnih delavcev, članov AZ.  
 
Dnevni red:                                              

1. Potrditev zapisnika zadnje seje Akademskega zbora UM FVV 
2. Informacije vodstva 
3. Predlogi in pobude 

 
Predlagani dnevni red je bil soglasno potrjen. 
 
 

AD 1 
Potrditev zapisnika zadnje seje Akademskega zbora UM FVV 
Predsednik Akademskega zbora UM FVV prof. dr. Bojan Dobovšek je na kratko podal pregled vsebine 
zapisnika z zadnje seje Akademskega zbora UM FVV z dne 10. 6. 2024. Na zapisnik ni bilo podanih 
pripomb. Soglasno je bil sprejet sklep: 
SKLEP 1:  
Akademski zbor UM FVV soglasno potrjuje vsebino zapisnika zadnje seje Akademskega zbora UM FVV 
z dne 10. 6. 2024. 
 

AD 2 
Informacije vodstva  
Dekan prof. dr. Igor Bernik je povedal, da smo pripravljeni na novo študijsko leto, raziskovalna 
dejavnost se nadgrajuje, izvaja se veliko število projektov. Povedal je, da se vodstvo trudi pridobiti 
sredstva za financiranje temeljite rekonstrukcije stavbe. Skladno z navodili MVZI je bil popravljen 
Dokument identifikacije investicijskega projekta. V kolikor bo ta pravočasno potrjen na Vladi RS, bi 
lahko že za leto 2024 pridobili financiranje. Po potrditvi DIIP, je potrebno pripraviti investicijski 
projekt, za tem pa se gre v javno naročilo za izbiro izvajalca gradbenih del in opremo stavbe. Dekan je 
povedal, da so na UM in MVZI poudarili, da mora FVV sredstva, ki jih ima prihranjena iz preteklih let, 
porabiti za financiranje investicije. 
 
Prodekanica za izobraževalno dejavnost doc. dr. Maja Modic je predstavila podatke o številu vpisanih 
študentov. V primerjavi s preteklimi leti je veliko večji vpis na MAG program na izredni študij, kar je 
morda posledica novega hibridnega izvajanja študija. Na izrednem študiju IV programa imamo le 7 
vpisanih študentov, kar je praktično minimum za izvajanje programa, zato se je potrebno v bodoče 
lotiti intenzivnejše promocije programa. Na doktorskem programu imamo vpisanih 5 študentov, 
kolikor je tudi razpisanih mest. Tudi v tem letu je bilo veliko število študentov vpisanih po merilih za 
prehode. 
Dr. Modic je povedala, da je Senat FVV sprejel navodila za izvajanje hibridnega študija. V 
predavalnicah 1, 3 in 10 smo namestili kamere in mikrofone. Prenos poteka preko Teamsa, zaželena 
je obojestranska komunikacija, predvideno je, da imajo študenti vklopljene kamere. Poudarila je, da 
se predavanja vedno izvajajo v predavalnici, tudi če na predavanja v živo ne pride noben študent. Na 



 

 

koncu študijskega leta bomo izvedli evalvacijo hibridnega načina izvedbe ter se odločili, kako bomo 
izvajali v naslednjih letih. 
 
Prodekan za raziskovalno dejavnost in mednarodno sodelovanje p.p. izr. prof. dr. Igor Areh je 
povedal, da smo pred kratkim praznovali 20. obletnico Inštituta za varstvoslovje. Raziskovalna 
dejavnost FVV je še vedno v obdobju rasti, v zadnjem času se izvaja več EU in tržnih projektov. 
Čakamo še rezultate razpisov za nove TRPe in CRPe. 
 
V št. letu 2024/2025 bo okvirno 9 študentov FVV odšlo na Erasmus izmenjavo, na FVV pa pride 22 
tujih študentov. Uvodno srečanje z Erasmus študenti bo 4. 10. 2024, za tem bo znano, kateri 
predmeti se bodo izvajali za tuje študente. 
 
Prodekan za kakovost in razvoj prof. dr. Andrej Sotlar je povedal, da smo na NAKVIS poslali odzivno 
poročilo na priložnosti za izboljšanje, ki so bile podane v postopku evalvacije DR programa. Izveden je 
bil sestanek z izvajalci na doktorskem programu, prav tako je bil izveden sestanek z DR študenti. 
Senat UM je potrdil spremembe DR programa, ki začnejo veljati že s št. letom 2024/2025. V 
letošnjem letu je bil velik interes za vpis na DR program, zasedena so vsa razpisana mesta. Upamo pa, 
da bo prehodnost čim višja. 
 
Tajnik fakultete Anja Zahirović je povedala, da je Senat FVV sprejel nove pravilnike in opozorila na 
glavne spremembe: 
Pravilnik o vrednotenju dela visokošolskih učiteljev in sodelavcev UM FVV: visokošolski učitelj mora 
imeti v ped. obvezi najmanj 120 ur predavanj; predavanja se lahko izvajajo le na podlagi pogodbe o 
zaposlitvi za delovno mesto visokošolski učitelj; določen faktor za vaje za RP, IP in D (0,6). 
Pravilnik o delovanju Inštituta za varstvoslovje: določena je nov delež vrednosti projekta, ki fakulteti 
pripada za kritje posrednih stroškov (15 % na tržnih projektih, 10 % na ostalih projektih), opredeljena 
je priprava letnega poročila o delu in programa dela. 
Pravilnik o delovnem času na UM FVV: obvezni delovni čas za pedagoške delavce je od 9.00 do 13.00, 
odsotnost je potrebno najaviti vsak tri delovne dni prej, opredeljena je pravica do odklopa (omejitev 
poslovanja z elektronsko pošto, sklicevanja sestankov).  
 
Soglasno je bil sprejet sklep: 
SKLEP 4: 
Člani Akademskega zbora UM FVV so se seznanili z informacijami vodstva UM FVV. 
 

AD 3 
Predlogi in pobude 
V razpravi je dekan rekel, da mora zaposleni v elektronsko evidenco delovnega časa vnesti vrsto 
prisotnosti najkasneje do jutra. Še naprej ostaja določba, da imajo zaposleni pravico do dela na domu 
v obsegu do 10 dni na mesec.  
 
Vodja knjižnice Barbara Erjavec je mentorje prosila, naj poskrbijo, da so zaključna dela njihovih 
kandidatov ustrezno tehnično urejena. Dela so javno objavljena, nekateri študenti pa ne upoštevajo 
niti pripomb knjižnice. 
 
Seja je bila zaključena ob 14.50. 
 
Zapisala: Anja Zahirović      
                                                                                      Prof. dr. Bojan Dobovšek                                                                                                            

 Predsednik Akademskega zbora UM FVV  

                                                                                                                                           


